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بازیگر سریال »مختارنامه« بیان کرد: در حال 
حاضر با نرخ فعلی بلیت سینما یک خانواده 4 
نفره باید با درنظرگرفتن هزینه های جانبی ۵۰۰ 
هزارتومان برای دیدن یک فیلم هزینه کند. با این 
قیمت بالا چطور انتظار داریم که مردم به سینما 
بیایند؟ فریبا کوثری در مورد آخرین فعالیت های 
خود در عرصه بازیگری گفت: متاسفانه در حال 
حاضر مشغول بازی در پروژه خاصی نیستم، 
چندین پیشنهاد داشتم اما در کل ترجیح دادم 
که در آنها نباشم زیرا از کیفیت اثر و نقش راضی 
نبودم. وی دلیل کم کاری خود در سالجاری را 
اینگونه تشریح کرد: به طورکلی کارها مثل قبل 
نیست، کیفیت آثار بسیار کم شده و در درجه اول 
فیلمنامه ها کاملا به تکرار افتاده اند، داستان تازه ای 
در آثار وجود ندارد، وقتی قصه جذاب نباشد و اثر 
هم کیفیت نداشته باشد چرا باید بازی در آن را 
قبول کنم. کوثری با نقد آثار تصویری تولید شده 
در سال های اخیر اضافه کرد: پیش تر ما برای هر 
مناسبت و فصلی سریال مخصوص به خودش 

را داشتیم، همین سریال های جذاب مناسبتی 
مخاطبان زیادی داشت، زمان پخش یک سریال 
خیابان ها خلوت بودند، اما امروز نبود فیلمنامه 
خوب ما را به تکرار و کاهش مخاطب رسانده است. 
متاسفانه نمی توانیم به قبل برگردیم اما برنامه ای 
هم برای آینده نداریم. وی در همین رابطه ادامه 
داد: وضع سینما هم که مشخص است، سینما 
اهالی خودش را دارد که محدود هستند و در 
اکثریت آثار حضور دارند. متاسفانه سینما دچار 
رکودی بزرگ شده است، در سالن های سینما 
خبری از تماشاگر نیست، این آمار فروش بالای 
آثار هم به دلیل افزایش قیمت بلیت سینماهاست. 
کوثری با انتقاد از گرانی بلیت سینماها گفت: در 
حال حاضر با نرخ فعلی بلیت سینما یک خانواده 
4 نفره باید با درنظرگرفتن هزینه های جانبی 
۵۰۰ هزارتومان برای دیدن یک فیلم هزینه کند. 
با این قیمت بالا چطور انتظار داریم که مردم به 
سینما بیایند؟ بازیگر سریال »مختارنامه« با تاکید 
بر تاثیر منفی کرونا بر تولیدات افزود: قطعا کرونا 

مشکلات فراوانی برای سینما و تئاتر به وجود آورده 
است، اما حالا که کرونا تمام شده است، به نظر من 
وضعیت فعلی ربطی به کرونا نداشته و صرفا از 
برنامه ریزی های غلط و سلیقه ای نشأت می گیرد. 

 هزینه تولید یک فیلم بالا رفته 
کوثری در همین رابطه تاکید کرد: متاسفانه 
برخی از دست اندرکاران هنر و فرهنگ بیش از 
آنکه به مردم اهمیت دهند به سلیقه و نظر خود 
اهمیت می دهند، ما باید ببینیم که جامعه ای که 
دو سال تلخ و سخت کرونایی را پشت سر گذاشته 
چه می خواهد، چگونه باید سرگرمش کنیم و چه 
تولیداتی برایش بسازیم. وی با اشاره به ورود 
کارگردانان به شبکه نمایش خانگی اضافه کرد: ما 
باید فکر کنیم که چرا بسیاری از کارگردانان خوب 
ما به جای ساختن فیلم و سریال به شبکه نمایش 
خانگی رفته اند. چرا دیگر برای تلویزیون و سینما 
اثری نمی سازند. به نظر من مشکلات بسیاری 
وجود دارد که بدون پژوهش، تحقیق و دلیل یابی 
حل نخواهند شد. کوثری با تاکید بر کاهش فروش 
سینماها اظهارکرد: متاسفانه وضعیت به نحوی 
شده که هزینه تولید یک فیلم چند میلیاردی بالا 
رفته است، تهیه کنندگان جرأت سرمایه گذاری 
ندارند زیرا سینما فروش خوبی ندارد و مردم 
به دلیل قیمت های بالای بلیت ترجیح می دهند 
نسخه قاچاق و یا اینترنتی آثار را ببینند. در این 
شرایط هیچ توقعی از تهیه کنندگان نیست تا 
ریسک کرده و اثری را بسازند. وی ادامه داد: 
متاسفانه در موسیقی هم وضع همین است، همین 
الان به سالن های کنسرت بروید تا ببینید خالی 
هستند زیرا دیگر کسی توان خرید بلیت های 
۵۰۰ هزار تومانی را ندارد، از طرفی جامعه نیازمند 
شادی و سرگرمی است، این وضعیت باید به دست 

مسئولان اصلی فرهنگی حل شود.

 شوالیه آواز 
   بهداد سلیمی: در اصفهان می خواند

ورزشکار بودن سخت تر از مجری  شدن است
قهرمان وزنه برداری کشورمان که مسابقه تلویزیونی »تهمتن« 
را در شبکه  نسیم اجرا می کند، گفت که این حضور در بدو امر 
کاملا اتفاقی بوده است. بهداد سلیمی درباره  اجرا و حضورش در 
مسابقه تلویزیونی اظهارکرد: کاملا اتفاقی در این برنامه حضور 
پیدا کردم. به همراه دوستانم به پشت صحنه این مسابقه رفتم و 
بعد که در جریان مسابقه قرار گرفتم، با آقای نصیری، تهیه کننده 
کار صحبت کردیم، ابتدا قرار بود که فقط عنوان کارشناس و داور 
حضور پیدا کنم، اما در نهایت تصمیم گرفته شد که اجرای برنامه را 
داشته باشم. وی ادامه داد: به نظرم تجربه خیلی خوبی بود. اتفاقات 
خوبی در حال اجرا برای من رخ داد. دوستان خوبی پیدا کردم و 
تجربه خوبی بود. سلیمی درباره  اینکه کار مجری گری سخت است 
یا ورزشکاربودن؟ تصریح کرد: به نظر من ورزشکاری قطعا خیلی 
سخت تر است. اجرا هم یکسری تمرینات و تمرکزهایی می خواهد 
که با مطالعه زیاد می توانیم داشته باشیم. در این راستا اجرای 
مسابقه های دیگر را تماشا کردم. حتی نحوه  اجرای نسخه اصلی 
این مسابقه که از آن اقتباس کردیم را مشاهده کردم. از طرفی 
مطالعه در حوزه ورزش را افزایش دادم، مجری گری سختی های 
خودش را دارد اما به نظرم بازهم ورزش کردن سخت تر است. این 
قهرمان وزنه برداری در ادامه درباره حساسیت به اجرا در تلویزیون، 
نیز اظهارکرد: مسابقه »تهمتن« دو نکته  مهم داشت؛ یکی اینکه 
ورزشی بود و دیگر اینکه تولیدی ضبط می شد و دشواری های آن 
کمتر ما را اذیت می کرد. اما اجرای زنده سختی های خودش را دارد. 
به دلیل اینکه کم تجربه هستم تلاش کردیم که اگر خطایی صورت 
می گیرد با تمرین بیشتر کار را پیش ببریم. سلیمی از چالش های 
ضبط مسابقه »تهمتن« نیز گفت و یادآورشد: زمان بسیار 
زیادی را در طول روز درگیر مسابقه و ضبط برنامه بودیم. روزها 
حوالی ساعت ۳ بعدازظهر تا ۳ بامداد هم برنامه داشتیم. به نظرم 
بزرگترین چالش من همین زمان آن بود. وی در ادامه در پاسخ به 
اینکه مسابقه »تهمتن« تا چه میزان توانسته موفقیت مسابقات 
ورزشی تلویزیون از جمله »مردان آهنین« را تکرار کند؟ بیان 
داشت: سیاست کلی این برنامه به این صورت بوده که جنبه های 
دیگر ورزش و تاثیر همراهی خانواده ها در ورزش را نشان دهد؛ 
اینکه حضور خانواده ها در حوزه ورزش چه تاثیر مثبتی بر عملکرد 
ورزشکاران خواهد داشت. »تهمتن« سعی کرده ورزشکارانی که 
کمتر دیده شده اند را نشان دهد و انگیزه آنها برای ورزش کردن را 
به تصویر بکشد. در اولین سری راستی آزمایی که ما داشتیم حدود 
۲۰۰ نفر ثبت نام کردند اما برای سری چهارم، این تعداد به بیش 
از ۱۲۰۰ نفر رسید و این برنامه تشویقی برای جوانان محسوب 
می شود. تقریبا از همه شهرهای کشور مختلف شرکت کننده 
داشتیم و افراد در این مسابقه دیده شدند. بهداد سلیمی اظهارکرد: 
اگر برای این پروژه باشد، می پذیرم ولی اجراهای دیگر را نمی توانم 
و بیشتر برنامه های ورزشی که با خصوصیات اخلاقی و شخصیتی 
من سازگار است را دوست دارم. این مسابقه با شخصیت من دافعه 
نداشت، مخاطبان و مردم استقبال خوبی داشتند و واکنش های 

خوبی از جانب آنها گرفتیم.

 تمجید »مجیدی«
 از »بدون قرار قبلی«

بیـــن المـــلل

پارلمان آلمان سرانجام با اعمال تغییر در قانون 
اساسی، بودجه ویژه برای تقویت و تجهیز نیروهای 
مسلح این کشور را تصویب کرد. به گزارش مهر به نقل 
از سی جی تی ان، نمایندگان پارلمان آلمان، صندوق 
بودجه ویژه دفاعی ۱۰۰ میلیارد یورویی )معادل 
۱۰۷/۲ میلیارد دلار( را برای تقویت ارتش این کشور 
تصویب کردند که بر این اساس، بودجه دفاعی سالانه 
کنونی آلمان طی چند سال به میزان ۵۰ میلیارد یورو 
افزایش پیدا می کند. دولت فدرال آلمان در این رابطه در 
بیانیه اعلام کرد که هدف از این صندوق ویژه اختصاص  

داده شده، حفظ توانمندی های موجود در ارتش و توانایی 
سرمایه گذاری ضروری در قابلیت های دفاعی  و ائتلافی 
است. قرار است بودجه خرید جنگنده ها و جت های 
»یوروفایتر« از این صندوق دفاعی تامین می شود. 
»اولاف.شولتز« صدراعظم آلمان هم گفته این صندوق 
ویژه »پاسخی درست به نقطه عطف کنونی تاریخ 
است.« اواخر ماه فوریه و همزمان با آغاز درگیری روسیه 
و اوکراین، صدراعظم آلمان وعده داد ۱۰۰ میلیارد 
یورو از بودجه ۲۰۲۲ آلمان به نیروهای مسلح این 
کشور اختصاص داده می شود. بنا به گزارش خبرگزاری 

دویچه وله، شولتز همچنین باردیگر وعده قبلی خود را 
تکرار کرد که مطابق با خواسته سازمان ناتو، هزینه های 
دفاعی آلمان را تا ۲ درصد تولید ناخالص داخلی این 
کشور افزایش می دهد. بنا به گزارش بانک جهانی، 
هزینه های نظامی آلمان هم اکنون ۱. 4 درصد تولید 
ناخالص داخلی )GDP( است. پیش از این برای تصویب 
و راه اندازی این صندوق ویژه، دولت آلمان و جریان های 
سیاسی مجبور به ایجاد تغییراتی در قانون اساسی این 
کشور شدند. در این رابطه حزب اپوزیسیون راست 
میانه آلمان و ائتلاف حاکم با سوسیال دموکرات های 
چپ میانه )SPD(، سبزها و دموکرات های آزاد طرفدار 
تجارت در این رابطه اعلام کرده بودند که به اکثریت دو 
سوم لازم برای معافیت صندوق دفاع از بدهی براساس 

قانون اساسی دست یافته اند.

جهت تقویت ارتش

آلمان بودجه دفاعی ۱۰۰ میلیارد یورویی را تصویب کرد

منابع عراقی به سفر رئیس پارلمان این کشور به اردن و 
نیز دیدار فرمانده نیروی هوایی ارتش عراق و هیات همراه او 
با رئیس ستاد مشترک ارتش اردن اشاره کردند. به گزارش 
مهر به نقل از خبرگزاری عمون، منابع عراقی اعلام کردند که 
محمد الحلبوسی، رئیس پارلمان عراق به همراه یک هیات 
پارلمانی و طی سفری رسمی به اردن رفت. الحلبوسی و 

یک هیات پارلمانی طی سفری رسمی به اردن رفتند و مورد 
استقبال عبدالکریم الدغمی، رئیس پارلمان اردن و معاونان او 
قرار گرفتند. الحلبوسی ضمن تاکید بر تقویت روابط عراق و 
اردن بر ضرورت تبادل اطلاعات با اردن برای غلبه بر تروریسم 
تاکید کرد. بیانیه دفتر رسانه ای رئیس پارلمان عراق اعلام 
کرده است که الحلبوسی در این سفر با عبدا... دوم، پادشاه 

اردن و شماری از مقامات این کشور دیدار و گفت وگو خواهد 
کرد. از سوی دیگر شهاب جاهدعلی، فرمانده نیروی هوایی 
ارتش عراق و هیات همراه او در »امان« با یوسف احمد 
الحنیطی، رئیس ستاد مشترک ارتش اردن دیدار و گفت وگو 
کردند. براساس این گزارش، دوطرف در این دیدار راه های 
همکاری و هماهنگی نظامی مشترک و تقویت همکاری 
دوجانبه در راستای منافع نیروهای مسلح دو کشور برادر را 
بررسی کردند. در این دیدار وابسته نظامی عراق در »امان« 

و شماری از فرماندهان بلندپایه دو کشور حضور داشتند.

»بغداد« و »امان« در مسیر همکاری نظامی و پارلمانی

گـــزارش
درگیری های شدید در »دارفور«

درگیری های شدیدی در دارفور در غرب سودان رخ داده 
است که براثر آن هزاران نفر آواره و ده ها نفر هم جان خود را 
از دست داده اند. به گزارش مهر به نقل از المنار، منابع وابسته 
به سازمان ملل از کشته شدن ۱۰۰ نفر در جریان حوادث 
خشونت آمیز در دارفور در غرب سودان خبر دادند. براساس 
این گزارش، شبه نظامیان محلی به چندین روستا حمله ور 
شدند که به دنبال آن هزاران نفر مجبور به ترک خانه و کاشانه 
خود شدند. همزمان برخی منابع محلی هم از کشف ۶۲ جسد 
سوخته شده پس از اینکه شبه نظامیان ۲۰ روستا را آتش زدند، 
خبر دادند. این منابع همچنین اعلام کردند که شمار زیادی 
هم ناپدید شده اند. این درحالی است که سودان در بحران 
به سر می برد و مردم به حکومت نظامیان معترض هستند. 
خبرگزاری آسوشیتدپرس از فرار ۵۰۰۰ به دنبال درگیری های 
شدید قبیله ای در غرب دارفور خبر داد. گفتنی است که منطقه 
دارفور در غرب سودان شاهد ازسرگیری درگیری های قبیله ای 
است و تا کنون صدها نفر در پی آن کشته شده اند. سودان از 
۲۵ اکتبر سال گذشته شاهد اعتراضات مردمی است. خواسته 
معترضان برقراری دولت مدنی در این کشور و کنار رفتن 
نظامیان از قدرت است. معترضان از اقدامات به عمل آمده از 
سوی عبدالفتاح البرهان به مثابه کودتا نام برده اند اما البرهان 

اتهام علیه خود درباره انجام کودتا را رد کرده است.

کره شمالی چندین راکت پرتاب کرد
ستاد مشترک ارتش کره جنوبی از پرتاب چندین راکت 
توسط کره شمالی با استفاده از یک لانچر چندمنظوره راکتی 
خبر داد. به گزارش فارس، ارتش کره جنوبی از شلیک راکت 
توسط کره شمالی با استفاده از لانچرهای چندمنظوره 
به منظور نمایش قدرت نظامی علیه سئول خبر داد. براساس 
گزارش یونهاپ، ستاد مشترک ارتش کره جنوبی گفته، پرتاب 
راکت هایی را در چند مسیر شناسایی کرده است که به نظر 
می رسد از یک سکوی پرتاب راکت چندمنظوره شلیک شده 
است. وزارت دفاع کره جنوبی با بیان اینکه سطح هوشیاری 
خود را تقویت خواهد کرد از همکاری نزدیک با ایالات متحده 
برای آمادگی کامل در برابر تهدیدات کره شمالی خبر داد. 
این پرتاب ها یک هفته پس از آزمایش 8 موشک بالستیک 
کوتاه برد توسط کره شمالی به سمت دریای ژاپن انجام شده 
است. بعداز ابراز نگرانی معاونان وزرای خارجه آمریکا، ژاپن 
و کره جنوبی درباره آزمایش های موشکی کره شمالی و 
درخواست از پیونگ یانگ برای پایبندی به محدودیت ها، این 
سه کشور از همکاری نظامی مشترک در این زمینه خبر دادند. 
»لویدآستین« وزیر دفاع آمریکا، »نوبوکیشی« وزیر دفاع ژاپن 
و »لی.جونگ.ساب« وزیر دفاع کره جنوبی بر سر برگزاری 
رزمایش نظامی برای رهگیری موشک های کره شمالی توافق 
کردند. بر این اساس، »آستین«، »کیشی« و »لی« ضمن اشاره 
به توسعه برنامه موشکی کره شمالی، برگزاری تمرینات نظامی 
مشترک در زمینه کشف و رهگیری موشک های این کشور را 

ضروری دانستند.

رئیس جمهور فنلاند: 
بدون »سوئد« به »ناتو« نمی پیوندیم

رئیس جمهور فنلاند با اشاره به فشارهای ترکیه علیه 
عضویت این کشور و سوئد در ناتو تاکید کرد: هلسینکی و 
استکهلم همگام باهم روند عضویت را طی خواهند کرد. به 
گزارش فارس، »سائولی.نیینیستو« رئیس جمهور فنلاند 
گفت: اگر سوئد در مسیر الحاق به ناتو با بن بست مواجه 
شود، فنلاند بدون سوئد به این ائتلاف نظامی غربی تحت 
هدایت آمریکا نخواهد پیوست. وی در کنفرانس مطبوعاتی 
مشترک با »ینس.استولتنبرگ« دبیرکل ناتو در هلسینکی 
اظهارداشت: می گویم که پرونده سوئد، پرونده ما هم 
هست. این بدان معناست که ما دست در دست هم جلوتر 
خواهیم رفت. به گزارش شبکه روسی »راشاتودی«، 
دبیرکل ناتو هم به نوبه خود نشان داد که ائتلاف هیچ 
ضرب الاجلی برای پذیرش پیشنهادهای فنلاند و سوئد 
تعیین نکرده، اما به دنبال رفع اختلافات بین آنها و ترکیه 
است. استولتنبرگ افزود: نشست آتی سران ناتو که برای 
اواخر ژوئن )ماه میلادی جاری( برنامه ریزی شده، هرگز 
به عنوان آخرین مهلت برای پذیرش دو عضو احتمالی تلقی 
نشده است. استولتنبرگ گفت: نشست سران در مادرید 
هرگز ضرب الاجل نبود. در عین حال دوست دارم هر چه 
زودتر این مشکل حل شود؛ بنابراین ما با ترکیه متحد خود 
در ناتو و همچنین با فنلاند و سوئد سخت کار می کنیم تا به 
مسائلی که ترکیه مطرح کرده، رسیدگی کنیم. طبق این 
گزارش، اظهارات استولتنبرگ حاکی از تغییر آشکار موضع 
ناتو درباره چارچوب زمانی الحاق احتمالی فنلاند و سوئد 
بود. پیش تر، »کامیل.گراند« معاون دبیرکل این ائتلاف 
ابراز امیدواری کرد که اختلافات بین ترکیه و فنلاند و سوئد 
قبل از نشست سران ناتو حل وفصل شود. این مقام ناتو در 
مصاحبه با یک شبکه سوئیسی تصریح کرد: امیدواریم 
که اختلافات به موقع برای نشست سران حل وفصل شود. 
مهم است که نگرانی های ترکیه را در نظر بگیریم. فنلاند و 
سوئد برای پیوستن به ناتو در بحبوحه درگیری بین روسیه 
و اوکراین تلاش کرده اند. با این حال، پیوستن بالقوه دو 
کشور به بن بست خورده زیرا ترکیه به  عنوان یکی از اعضای 
ناتو اعلام کرده به  دلیل حمایت این دو کشور از گروه های 
تروریستی نظیر »پ .ک. ک« با عضویت آنها در این ائتلاف 
نظامی غربی مخالفت است. دبیرکل ناتو در سخنانی گفت 
که »نگرانی های ترکیه درباره تروریسم مشروع بوده و برای 
حل موضوعاتی که آنکارا در خصوص پیوستن فنلاند و 

سوئد به ناتو مطرح کرده، تلاش خواهیم کرد.«

سخنگوی وزارت امور خارجه روسیه: 

آمریکا درباره فعالیت های بیولوژیک نظامی خود توضیح دهد
کوتــــاه

سخنگوی وزارت امورخارجه روسیه در مصاحبه ای 
اظهارکرد که مسکو خواستار پاسخ دادن آمریکا به سوالاتی 
درباره فعالیت های نظامی-  بیولوژیکی اش در حوزه 
جمهوری های پساشوروی است. ماریا زاخارووا، گفت: ما 
انتظار داریم واشنگتن نه اطلاعات کلی، بلکه توضیحاتی 
اساسی در رابطه با موضوعات خاص مطرح شده از سوی 
طرف روسی در ارتباط با فعالیت های بیولوژیکی نظامی 
آمریکا در فضای پساشوروی ارائه کند. این دیپلمات 
همچنین متذکر شد که روسیه از آمریکا می خواهد که 
رویکردی مسئولانه در راستای پایبندی به کنوانسیون 
BTWC( اتخاذ و به  سلاح های بیولوژیکی و سمی )
تقویت این مکانیسم کمک کند. زاخارووا همچنین 
تاکیدکرد: آمریکا تلاش می کند تا فعالیت های بیولوژیکی 
نظامی نامناسب خود را در فضای پساشوروی با انتشار 
اخبار جعلی توجیه کند. این دیپلمات روس در ادامه 
به سندی که در تاریخ ۹ ژوئن در وب سایت وزارت دفاع 
آمریکا با موضوع بیانیه هایی درباره ماهیت صلح آمیز 
ادعایی فعالیت های آمریکا در حوزه بیولوژیک در فضای 
پساشوروی منتشر شد، پرداخت. او افزود: از نظر ما این 
مطالب اخبار جعلی و بخشی از یک کمپین اطلاعاتی 

به راه افتاده از سوی واشنگتن برای توجیه فعالیت های 
بیولوژیکی نظامی آمریکا در فضای پساشوروی در راستای 
منحرف کردن توجه بین المللی از ماهیت واقعا غیرشفاف 
و نامناسب آنهاست. زاخارووا ادامه داد: این امر با تعهدات 
بین المللی واشنگتن، از جمله تعهدات تحت کنوانسیون 
سلاح های بیولوژیکی و سمی )BTWC( در تضاد است. 
این سخنگوی وزارت خارجه روسیه تاکیدکرد: به دلایل 
واضح، آمریکا ترجیح می دهد در مورد فعالیت های جاری 
در فضای پساشوروی سکوت کند و به ارائه اطلاعات 
در راستای کنوانسیون منع سلاح های بیولوژیکی و 
سمی )BTWC( نپردازد. او خاطرنشان کرد: ارزیابی ها 
در خصوص اینکه فعالیت های پنتاگون و ساختارهای 
مربوطه منحصرا متمرکز بر مسائل حوزه سلامت هستند 
درست نیستند. واضح است که حوزه مراقبت های سلامت 
نیاز به مشارکت ارتش آمریکا ندارد. زاخارووا بیان کرد: 
توضیحات متعدد درباره اینکه آمریکا در حال جمع آوری 
نمونه های زیستی و نظارت بر وضعیت اپیدمیولوژیک 
است تنها منجر به تقویت و تشدید نگرانی های فدراسیون 
روسیه در قبال پس زمینه پایبندی به کنوانسیون منع 
سلاح های بیولوژیک و سمی از جمله حقایق فاش شده در 

اوکراین می شود. همچنین پیش تر یک مقام ارشد پارلمان 
روسیه تاکیدکرد: در صورتی که صحبت مطرح شده از 
سوی رادوسلاو سیکورسکی، وزیرخارجه اسبق لهستان 
در خصوص ارائه تسلیحات هسته ای به اوکراین عملی 
شود، متعاقبا یک جنگ هسته ای قاره اروپا را نابود خواهد 
کرد. ویاچسلاو وولودین، رئیس مجلس دومای دولتی 
پارلمان روسیه گفت: سیکورسکی در حال برانگیختن 
یک درگیری هسته ای در مرکز اروپاست. او نه به آینده 
اوکراین فکر می کند و نه به آینده لهستان. در صورت 
تحقق پیشنهادهای او، این کشورها و اروپا دیگر موجودیت 
نخواهند داشت. او خاطرنشان کرد: سیکورسکی و امثال 
اینها دلیلی هستند که نشان می دهند چرا اوکراین نه تنها 
باید از ایدئولوژی »نازی« رها شود، بلکه باید غیرنظامی 
شود و به وضعیت یک کشور عاری از سلاح هسته ای دست 
یابد. وولودین همچنین هشدار داد که نمایندگانی مانند 
سیکورسکی حتی مشکلات بیشتری را در اروپا ایجاد 
خواهند کرد. رئیس مجلس دومای دولتی فدراسیون 
روسیه به این وزیر سابق دولت لهستان توصیه کرد که از 
سمت خود خلع و ملزم شود تحت ارزیابی روانپزشکی قرار 

بگیرد و در خانه خود حبس شود.

فریبا کوثری:  

خـانواده ها توان خرید بلیت سینمـا را ندارند

مجید مجیدی، کارگـردان سینمـا 
در یادداشتی به تمجید از فیلم »بدون 
قرار قبلی« پرداخت. مجیدی نوشت: 
»این فیلم، با تو ۳ قرار می گذارد. 
قراراول مواجه شدن با کرامت والای 
امام رضا)ع( است، دیگری جلوه گری 
هنر سینما در پرداخت به قراراول و 
قرار سوم نیز، تماشای تنیده شدن 
این ۲ قرار زیبا، بر روی پرده نقره ای 
است. این  فیلم با پرهیز از هرگونه 
شعارزدگی، ماموریت انتقال حال 
خوب به مخاطب را به نحواحسن 

انجام می دهد.« 

کنسرت موسیقی استـاد شهـرام 
ناظری با همراهی گروه موسیقی 
مولوی در سالن سیتی سنتر اصفهان 
فروزنده،  رضا  می شود.  برگزار 
تهیه کننده این کنسرت گفت: قرار 
بود کنسرت استاد شهرام ناظری در 
روزهای ۲4، ۲۵ و ۲۶ خردادماه در 
سالن سیتی سنتر اصفهان برگزار 
 شود، اما با توجه به استقبال صورت 
گرفته، علاوه بر ۳ روز یادشده، یک 
روز دیگر یعنی روز ۲۹ خردادماه نیز 
به اجرا اضافه شده است و 4 شب در 

خدمت استاد ناظری خواهیم بود. 

به دلیل تراکم بالای مراجعه کنندگان 
 فروش بلیت کنسرت 

»همایون شجریان« متوقف شد
با توقف روند فروش بلیت کنسرت همایون 
شجریان به دلیل تراکم بالای مراجعه کنندگان، 
این خواننده موسیقی ایرانی توضیحاتی را ارائه 
داد. در حالی که طی روزهای گذشته همایون 
شجریان طی اطلاعیه ای از برگزاری کنسرت 
تهران خود با همراهی ارکستر سیاوش به 
رهبری آرش گوران در تالار وزارت کشور طی 
روزهای آغازین تیرماه سالجاری خبر داده 
بود، اما با شروع مرحله فروش بلیت کنسرت 
این خواننده، اختلالاتی در روند فروش 
بلیت نمایش به وجود آمد که منجر به ارائه 
توضیحاتی از سوی همایون شجریان در صفحه 
شخصی خود شد. وی در این توضیحات نوشته 
است: دوستان عزیز با پوزش بسیار در همان 
دقایق اولیه سامانه فروش بلیت با تراکنش 
بی سابقه ای روبه رو شد که با وجود تمهیدات 
قبلی باعث کندی بسیار زیاد در سامانه شد. 
اندکی از مراجعان در دقایق اولیه موفق به تهیه 
بلیت شده و بسیاری دیگر با مشکل روبه رو 
شدند. در این وضعیت از سایت تقاضا کردم که 
فروش متوقف شود تا به سازوکاری کارآمدتر 
برسیم و خدمتتان اعلام می کنیم. خواهشمندم 
از خرید بلیت از سایت های دیگر و با قیمت 
گزاف خودداری فرمایید. عزیزان به غیر از 
روزهای اول، دوم، سوم، پنجم و ششم تیرماه 
که شروع مجدد ارائه بلیت آنها متعاقبا اعلام 
خواهد شد، با تمدید روزهای بیشتر کنسرت در 
دهم، یازدهم و دوازدهم و هفدهم، هجدهم و 
نوزدهم تیرماه نیز برای حضور شما علاقه مندان 
به آنها اضافه خواهد شد. گروه »سیاوش« 
جمله  از  همایون شجریان  سرپرستی  به 
مجموعه های شناخته شده موسیقی ایرانی 
طی سال های گذشته است که در سال های 
آغازین دهه ۹۰ اجراها و برنامه های زنده زیادی 
را پیش روی مخاطبان قرار دادند که از آن جمله 
می توان به مجموعه کنسرت های »آیینه ها« به 
آهنگسازی کیخسرو و سهراب پورناظری اشاره 
کرد. کنسرت هایی که در زمان اجرای خود با 
استقبال بسیار خوبی از سوی تماشاگران و 
علاقه مندان مواجه شد. در این کنسرت ها 
همایون شجریان خواننده، سهراب پور ناظری 
آهنگساز، نوازنده تنبور و کمانچه، حسین 
رضایی نیا سازهای کوبه ای، همایون نصیری 
نوازنده سازهای کوبه ای، شهرام غلامی نوازنده 
عود، اصغر عربشاهی نوازنده تار، مهیار طریحی 
نوازنده سنتور، آیین مشکاتیان نوازنده سازهای 
کوبه ای، داریوش آذر نوازنده کنترباس به عنوان 

نوازنده حضور داشتند. 

رضا رویگری با انتشار ویدئویی در اینستاگرام 
درباره ماجرای پول پاشی و مراسم گلریزان 
توضیحاتی ارائه داد. به گزارش فارس، روزهای 
گذشته ویدئویی در فضای مجازی با عنوان مراسم 
گلریزان برای رضا رویگری منتشر شده بود که 
تصاویر منتشر شده، عاری از هرگونه حفظ کرامت 
آقای رویگری بود و در آن عده ای بر سروصورت 

وی پول پاشی می کنند. رضا رویگری، بازیگر 
پیشکسوت سینما و تلویزیون، در این ویدئو با 
بیان اینکه مراسم مذکور جشن تولد امین فرزانه از 
لوتی های جنوب شهر بوده، نه یک مراسم گلریزان 
برای وی گفت: برخی بدون اینکه بدانند، قضاوت 
می کنند. اگر می خواهید بزرگ شوید مثل آقای 
اصغری باشید که از شیرمرغ تا جان آدمیزاد برای 

من تهیه کردند. من الان بهتر هستم و اعصابم 
راحت تر است. تا روزی که زنده هستم ایشان را 
دعا می کنم. فرد دیگری که در کنار رویگری در 
ویدئو حاضر است نیز ادامه داد: این برنامه گلریزان 
مراسم جمع آوری پول نبود. آقای رویگری نیازی 
به جمع آوری پول ندارد. او به تولد امین فرزانه، 
رفته بوده و وی مطابق رسمی قدیمی هر چه کادو 
گرفته روی سر آقای رویگری می ریزد. هر محله ای 

برای خودش رسمی دارد.

واکنش »رضـا رویگـری« به ویدئوی جنجالی 


